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Het Eerste kievitsei

Ook de burgeneester van Laren heeft op onze brief gereageerd. Met erken-

telijkheid voor ons streven on de vogelstand te beschamen neent hij er

op te aoeten wijzen dat ons schrijven enige onjuistheden bevat. Hij is

van nening dat ook reeds vroeger aanbieding van het eerste kievitsei aan

vertegenwoordigers van lagere bestuursorganen plaats vond* Afgezien daar-

van behoudt hij zich voorloopig de vrijheid voor on een aangeboden ei te

accepteren, in welke houding hij word gesterkt door de overweging dat het

weghalen van de eerste leg niet nadelig schijnt te zijn voor de handhaving

van de kievitenstand. Hij vraagt zich daarbij trouwens af in hoeverre de

boeren bij bewerking van hun land de nesten ontzien; indien dit niet

gebeurt, ontgaat hen waaron tegen een (gecontroleerd) eierenzoeken bezwaar

zou bestaan.

Hoewel wij het aet deze opvatting niet oens zijn, stellen wij het toch

zeer op prijs dat de burgemeester van Laren zijn mening aan ons kenbaar

heeft genaakt. Wellicht doet zich in de toekomst een gelegenheid voor

hierover net hen nog eens van gedachten te wisselen.

Van de overige burgemeesters werd niets vernomen* Wij betreuren dit, wij
hadden wel niet uitdrukkelijk on een antwoord gevraagd, naar gingen er

vanuit dat in deze tijd, waarin de openheid in het bestuur hoog genoteerd

staat, een bonafide vereniging als de onze wel een reactie op haar ver-

zoek nocht verwachten,,

Het bestuur.

In de Korhaan van mei/juni 1974 publiceerden wij onze brief van 9 april

1974 aan de burgemeesters van Hilversum, Bussum, Naarden, Huizen, Laren,

Blaricum, ’s-Graveland, Weesp, Muiden en Eemnes, waarin wij op hen een

dringend beroep deden in de komende jaren geen medewerking (neer) te ver-

lenen aan de aanbieding van het zg. eerste kievitsei.

Van de burgemeesters van Bussum en Weesp werd in antwoord op dit schrijven
bericht ontvangen dat zij dit al sedert enige jaren niet neer doen.


